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Protokół Nr: XIX/2021 

 

Nazwa sesji:  XIX zwyczajna sesja VIII kadencji Rady Gminy Wielkie 

Oczy 

Data sesji:  25.05.2021 

Numer sesji:   

Miejsce, w którym odbyła się sesja:  Wiejski Dom Kultury w Wielkich Oczach 

Godzina rozpoczęcia:  08:30 

Godzina zakończenia:  10:51 

 

Lista radnych obecnych na sali: 

1. Waldemar Sęga 

2. Franciszek Bajan 

3. Ryszard Pietrucha 

4. Józef Litwiński 

5. Stanisław Mątkowski 

6. Bogusława Lichacz 

7. Zenon Kociołek 

8. Antoni Mach 

9. Jan Dec 

10. Krzysztof Gujda 

11. Ryszard Osowski 

12. Piotr Jacyk 

13. Maria Preweda 

 

 

Przebieg obrad: 

 

       Otwarcie sesji 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek otworzył posiedzenie Rady Gminy Wielkie Oczy, następnie 

przywitał radnych, Pana Wójta A. Hawrylaka, Panią Skarbnik E. Słotwińską oraz pozostałych 

zgromadzonych. 

 

1. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek stwierdził, iż obrady są prawomocne na 15 radnych obecnych 

było 13 (zał. Nr 1). Pan Przewodniczący przedstawił porządek obrad. Pan Wójt Gminy  

A. Hawrylak zawnioskował o dodanie w punkcie 9 projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

w interesie publicznym. Pan P. Jacyk zapytał, jakiej treści dotyczy ww. petycja. Pan Wójt  

A. Hawrylak odpowiedział, iż jest to petycja złożona w dniu 15.02.2021 r. przez mieszkańców wsi 

Łukawiec o wstrzymanie działań mających na celu utworzenie Punktu Selektywnej Zbiórki 

Odpadów Komunalnych dla Gminy Wielkie Oczy w miejscowości Łukawiec na działce 2411/8.  

Pan Przewodniczący Z. Kociołek zarządził 5 minutową przerwę, aby wprowadzić ww. punkt. 
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2. Wniosek Wójta o dodanie punktu do porządku obrad: Projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji w interesie publicznym. 

 Po przerwie poddano pod głosowanie ww. wniosek dot. projektu uchwały w sprawie 

rozpatrzenia petycji w interesie publicznym, który przyjęto jednogłośnie. Pan Przewodniczący  

Z. Kociołek zarządził 3 minuty przerwy na wprowadzenie ww. punktu do porządku obrad. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

Pan Przewodniczący odczytał nowy porządek obrad. Poddano pod głosowanie nowy porządek 

obrad, który przyjęto jednogłośnie. 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Józef Litwiński Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 
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Waldemar Sęga Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (zał. Nr 2). 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

 

5. Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła projekt 

uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok. Pan P. Jacyk 

zapytał, jakie ceny były brane pod uwagę przy wyborze do remontu dróg dojazdowych do gruntów  

i kto oceniał kryteria. Pan Wójt A. Hawrylak odpowiedział, iż możemy wybrać te grunty, które nie są 

oznaczone, jako drogi publiczne. Jest ich bardzo mało, dlatego też wybierane są takie, aby jak najwięcej 

osób z nich korzystało. Pan P. Jacyk zapytał jak to się ma do stanu technicznego drogi, która jest znana 

Panu Wójtowi oraz Wysokiej Radzie, tj. fragment odcinka drogi, który znajduje się przy skręcie na 

Szczeble i część po drugiej stronie - jest ona praktycznie nieprzejezdna dla rolników do ich pól. Pan 

Wójt A. Hawrylak odpowiedział, iż priorytetem jest zrobienie dróg dojazdowych w pobliżu, których 

znajdują się zabudowania. Ponadto drogi te muszą spełniać pewne kryteria. Pan Przewodniczący  
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Z. Kociołek stwierdził, iż należy sprawdzić, czy droga wymieniona przez Pana P. Jacyk spełnia wymogi, 

aby można było skorzystać z projektu.  

Pan R. Osowski zapytał odnośnie synagogi, czy posiadamy zgodę od konserwatora zabytków  

na wykonanie zadaszenia, montaż śniegołapów, renowację tynków. Pan Wójt A. Hawrylak, 

odpowiedział, że najpierw potrzebował zgody Rady Gminy na przeznaczenie środków finansowych, 

następnie wystąpi o pozwolenie do konserwatora zabytków. Poddano uchwałę pod głosowanie. 

Uchwałę w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Wielkie Oczy na 2021 rok podjęto 

jednogłośnie. 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Waldemar Sęga Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

 

 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

Piotr Jacyk 

 

6. Projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XVIII/17/2021 w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

projekt uchwały zmieniającej Uchwałę Nr XVIII/17/2021 w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego.  Poddano ww. uchwałę pod głosowanie, którą podjęto jednogłośnie. 
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Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

 

7. Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie 

Oczy. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Skarbnik E. Słotwińskiej, która przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wielkie Oczy. 

Poddano ww. uchwałę pod głosowanie, którą podjęto jednogłośnie. 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Jan Dec Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 
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Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

 

8. Wniosek Pana Radnego Ryszarda Osowskiego o zdjęcie z porządku obrad punktu Projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos pracownikowi ds. gospodarki odpadami i wodno-

ściekowej Panu M. Sroczyńskiemu, który przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. Pan P. Jacyk zapytał, jakie 

przedsiębiorstwo jest brane pod uwagę. Pan M. Sroczyński odpowiedział, że zgodnie z zaleceniami 

Wód Polskich regulamin ma mieć charakter abstrakcyjny. Nie można ograniczyć się do Gminy, ale 

konieczny jest zapis przedsiębiorstwa. Pan P. Jacyk zadał pytanie odnośnie parametrów 

jakościowych wody, skąd są brane, czy są urzędowe. Pan M. Sroczyński odpowiedział, że 

rozporządzenie określa jakość wody, która jest akceptowalna i może być dostarczana klientom. 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek zadał pytanie odnośnie zmian ceny. Pan M. Sroczyński 

odpowiedział, iż ceny są ustalane na podstawie taryfy i zatwierdzane przez Wody Polskie. Pan  

R. Osowski zapytał, co nas obliguje, aby podjąć takową uchwałę. Pan M. Sroczyński odpowiedział, 

że Ustawa o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę z 2001 r. Rozpoczęła się dyskusja nt. konieczności 

podjęcia ww. uchwały. Pan Przewodniczący Z. Kociołek zarządził 10 minut przerwy. Po przerwie 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek zarządził kolejne 20 minut przerwy. Po przerwie Pan 

Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu R. Osowskiemu, który zaproponował poddać pod 

głosowanie zdjęcie z porządku obrad punktu projektu uchwały w sprawie przyjęcia projektu 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków. Pan Przewodniczący Z. Kociołek zarządził 

3 minuty przerwy, aby dodać wniosek Pana R. Osowskiego. Poddano ww. wniosek pod głosowanie, 

który podjęto jednogłośnie. 

 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 13 100,00% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 0 0,00% 

 

 

 

Radny Oddany głos 

Waldemar Sęga Jestem za 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 
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Franciszek Bajan Jestem za 

Józef Litwiński Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

 

9. Ocena zasobów pomocy społecznej. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Pani Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Wielkich Oczach G. Senyk, która przedstawiła ocenę zasobów pomocy społecznej. Pan 

P. Jacyk w związku ze spadającą liczbą gospodarstw rolnych, emigracją młodego pokolenia, coraz 

większą liczbą osób niepełnosprawnych, osób zagrożonych ubóstwem, z czym wiąże się bezrobocie, 

zapytał jakie Pan Wójt i Pani Kierownik zamierzają podjąć kroki, aby przeciwdziałać temu zjawisku. 

Pani Kierownik G. Senyk odpowiedziała, że główną przyczyną wyjazdów młodzieży do miast bądź za 

granicę jest brak pracy. Konieczne byłoby utworzenie fabryk na terenie naszej Gminy. Pan  

R. Osowski zapytał czy sytuacja w Gminie Wielkie Oczy pogarsza się, czy polepsza. Pani Kierownik 

G. Senyk odpowiedziała, iż sytuacja polepsza się. Mniej jest osób korzystających z pomocy 

społecznej. Wynika to ze świadczeń dla rodzin, tj. 500+, 300+. Pan R. Osowski zapytał, czy do GOPS-

u wpływają skargi, że te pieniądze z 500+ i 300+ są w nienależyty sposób zagospodarowane. Pani 

Kierownik G. Senyk odpowiedziała, iż nie było żadnych skarg. Pan P. Jacyk stwierdził, iż należy podjąć 

radykalne działania, aby polepszą sytuację, gdyż jego zdaniem sytuacja się nie polepsza. Pani 

Kierownik G. Senyk powiedziała, że świadczenia, które dostają rodziny nie są brane do kryterium 

dochodowego. Sytuacja w rodzinach, przede wszystkim wielodzietnych poprawiła się. Pan Wójt  

A. Hawrylak podsumowując stwierdził, iż problem pracy w tut. Gminie jest bardzo dobrze znany, ze 

względu na blokadę inwestycji, które miałyby na celu stworzenie nowych miejsc pracy. Natomiast, 

jeżeli chodzi o coraz mniejszą liczbę rolników, wynika to z tego, iż najwięksi rolnicy przejmują ziemię 

od mniejszych gospodarstw, tym samym zmniejszając ich liczbę. Pan P. Jacyk poruszył temat 

Szpitala Powiatowego, którego jego zdaniem ocena jest negatywna. 

 

Osoby proszące o głos 

Ryszard Osowski 

 

10. Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu Wójtowi A. Hawrylak, który przedstawił projekt 

uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie publicznym. Pan P. Jacyk wyjaśnił, dlaczego 

petycja została uznana za zasadną. Pan Wójt A. Hawrylak powiedział, że roznoszenie ulotek przez 

Pana Sołtysa wsi Łukawiec odbyło się na wniosek Komisji Rady Gminy oraz Rady Gminy w celu 

przeprowadzenia kampanii informacyjnej. Uchwałę w sprawie rozpatrzenia petycji w interesie 

publicznym podjęto większością głosów. 

 

 

Odpowiedź Ilość głosów Procent głosów 

Jestem za 12 92,31% 

Jestem przeciw 0 0,00% 

Wstrzymuję się 1 7,69% 
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Radny Oddany głos 

Ryszard Pietrucha Jestem za 

Zenon Kociołek Jestem za 

Stanisław Mątkowski Jestem za 

Franciszek Bajan Jestem za 

Ryszard Osowski Jestem za 

Antoni Mach Jestem za 

Piotr Jacyk Jestem za 

Waldemar Sęga Jestem za 

Krzysztof Gujda Jestem za 

Jan Dec Jestem za 

Bogusława Lichacz Jestem za 

Maria Preweda Jestem za 

Józef Litwiński Wstrzymuję się 

 

11. Informacja Wójta Gminy Wielkie Oczy z działalności między sesjami. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu Wójtowi A. Hawrylak, który powiedział, że od 

ostatniej sesji, która odbyła się 30.04.2021r. uczestniczył w Komisjach Rady Gminy. Odbyła się część 

przeglądów obiektów na gwarancji, m. in. otwartych stref aktywności oraz parkingu w Łukawcu. 

Ponadto została podpisana umowa z Powiatową Strażą Pożarną w Lubaczowie na włączenie KSRG 

Łukawiec OSP Łukawiec. Dnia 15.05.2021 r. odbyło się poszukiwanie padłych dzików z ASF, w której 

uczestniczyło 50 Żołnierzy Wojsk Obrony Terytorialnej, myśliwi, Sekretarz Zbigniew Pałczyński, strażacy 

z OSP Wielkich Oczu oraz Inspektor Weterynarii w Lubaczowie- znaleziono 4 sztuki. Odbył się rajd 

rowerowy im. Św. Jana Pawła II do Pięciu Sosen (Wójt A. Hawrylak bardzo dziękuje za organizację oraz 

uczestnikom za udział). Wójt wziął również udział w Zarządzie Gminnym OSP, uczestniczył  

w prezentacji wyników ewaluacji zadań szkoły na drodze do Krajowego Certyfikatu Szkoły Promującej 

Zdrowie w Łukawcu, w związku z powyższym składa podziękowanie nauczycielom, którzy starają się  

o uzyskanie tego Certyfikatu oraz uczniom za podjęcie działań do promowania lepszego zdrowia. 

 

Osoby proszące o głos 

Józef Litwiński 

 

12. Wnioski i interpelacje radnych. 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek oddał głos Panu J. Litwińskiemu, który zapytał czy wiadomo coś 

na temat poczynań Powiatu Lubaczowskiego odnośnie drogi na ulicy Kazimierza. Pan Wójt  

A. Hawrylak odpowiedział, iż został złożony projekt ogólny wszystkich gmin w powiecie i czekamy 

na nabór. Pan J. Litwiński stwierdził, iż na tej ulicy są wyłomy i może dojść do wypadku. Druga 

kwestia, jaką poruszył Pan Radny jest synagoga, która potrzebuje remontu kapitalnego. Odbyła się 

debata na temat remontu synagogi. Pani B. Lichacz zapytała odnośnie terminu podłączenia 

światłowodów. Pan A. Hawrylak odpowiedział, iż ze względu na panującą pandemie firma poprosiła 

o wydłużenie terminu. Projekt miał być skończony w grudniu 2020 r. Obecnie czekamy na 

umówienie wizyty z przedstawicielem firmy. 
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13. Zakończenie obrad 

 

Pan Przewodniczący Z. Kociołek zakończył obrady Rady Gminy Wielkie Oczy o godzinie 10:51. 

 


